
1

PROTOKÓŁ Nr XIX/2016
z przebiegu sesji zwyczajnej Rady Gminy Bojszowy

w dniu 7 września 2016r.

Obecni zgodnie z załączoną listą obecności.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.
4. Przedstawienie projektów uchwał.
5. Przyjęcie uchwał.
6. Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące.
7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
8. Zakończenie sesji.

Przebieg sesji:

Ad. 1-3

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kumor otworzył sesję, powitał radnych, zaproszonych gości oraz
stwierdził prawomocność sesji – obecnych 13 radnych (nieobecny Piotr Wróbel, Henryk Kostyra).

Przewodniczący odczytał porządek obrad i zapytał, czy Radni wnoszą jakieś zmiany w proponowanym
porządku obrad. Nikt nie wniósł zmian w proponowanym porządku obrad.

Przewodniczący zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do Protokołu Nr XVIII/2016.
Protokół z sesji Nr XVIII/2016 z dnia 20 czerwca 2016r. został poddany pod głosowanie:

 12 głosów – za
 0  głosów – przeciw
 1  głos – wstrzymujący się (radny Janusz Gwóźdź).

Ad. 4 Przedstawienie projektów uchwał

1. Projekt uchwały Nr XIX/119/2016 w sprawie w sprawie zmiany Uchwały nr XVIII/114/2016
Rady Gminy Bojszowy z dnia 20 czerwca 2016 roku w sprawie określenia zasad udzielania i
rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych,
wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze
zatrudnionym w przedszkolu i szkołach prowadzonych przez Gminę Bojszowy oraz określenia
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów szkolnych, psychologów,
logopedów, doradców zawodowych - przedstawiła Sekretarz Gminy Longina Giedwiłło

W związku z długotrwałym zwolnieniem lekarskim Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bojszowach Pani
Barbary Sosna do zastępowania podczas jej nieobecności została wyznaczona Pani Irena Brzezińska
– nauczyciel SP Bojszowy. Z uwagi na zwiększony zakres obowiązków towarzyszący przejęciu
zakresu obowiązków dyrektora, istnieje konieczność zwiększenia zniżki godzin z 12 na 16 godzin, o
które zawnioskowała Pani Irena Brzezińska. Powyższy projekt uchwały został pozytywnie
zaopiniowany przez Komisję Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty i Kultury.

Uwagi radnych: brak uwag

2. Projekt uchwały XIX/120/2016 w sprawie udzielenie odpowiedzi na skargę na uchwałę Rady
Gminy w Bojszowach Nr X/55/2015 z dnia 12 sierpnia 2015r. - przedstawił Radca Prawny
Mirosław Nosalik

Na prośbę radnego Janusza Gwoździa Radca Prawny odczytał treść odpowiedzi z dnia 26 lipca br. na
skargę Pana Bronisława Jasińskiego skierowaną do WSA Gliwice z dnia 27 czerwca 2016r. (data
doręczenia 28 czerwca 2016r.) na uchwałę Rady Gminy w Bojszowach Nr X/55/2015 z dnia
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12 sierpnia 2015r.. Z uwagi na procedurę rozpatrywania skargi przez Wojewódzki Sąd Administracyjny
w/w treść podlega tylko zaakceptowaniu treści odpowiedzi na skargę.

Uwagi radnych:

Radny Stanisław Biela: zapytał o koszt opłaty sądowej jaką mógłby ponieś skarżący od odpisu
odpowiedzi na skargę.
Radca Prawny: jest to koszt 200 zl jeśli chodzi o akt prawa miejscowego.
Radny Roman Horst: czy opłata podlega zwrotowi?
Radca Prawny: nie podlega.

3. Projekt uchwały Nr XIX/121/2016 w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy
z radnym Gminy Bojszowy - Panem Stanisławem Bielą - przedstawił Przewodniczący Rady
Gminy Marek Kumor

Przewodniczący Rady odczytał treść pisma Polskiej Grupy Górniczej Oddział Kopalnia Węgla
Kamiennego "Ziemowit" w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym
Stanisławem Bielą, następnie oddał głoś zainteresowanemu.
Radny Stanisław Biela poinformował o trudnościach jakie panują w polskim górnictwie. Jednym ze
sposobów jego ratowania jest rozwiązanie stosunku pracy z osobami, które uzyskały prawa
emerytalne. W związku, że radny gminy posiada ochronę prawną pracodawca wystąpił do Rady
Gminy z prośbą o wyrażenie zgody na rozwiązanie umowy. Radny Stanisław Biela wyraził zgodę na
rozwiązanie stosunku pracy oraz poprosił Radę Gminy o przyjęcie wyżej wymienionego projektu
uchwały.

Uwagi radnych: Brak

4. Projekt uchwały Nr XIX/122/2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy
Bojszowy na rzecz samorządu Powiatu Bieruńsko–Lędzińskiego - przedstawił Wójt Gminy
Bojszowy Henryk Utrata

Ulice Jedlińska, Gaikowa i Pancerniaków w Bojszowach są drogami powiatowymi o dużym znaczeniu
również dla mieszkańców Gminy Bojszowy. Na drogach tych występuje bardzo duży ruch pojazdów.
Od czasu wykonania ich remontów uległy one znaczącej degradacji. Udzielenie pomocy finansowej
pozwoli na wykonanie przez Powiat prac drogowych mających na celu odnowienie nawierzchni jezdni,
chodników i zatok autobusowych na odcinku ul. Jedlińskiej, całej ulicy Gaikowej i odcinku
ul. Pancerniaków. Będzie to korzystne dla podniesienia bezpieczeństwa ruchu pojazdów, pieszych
oraz rowerzystów.

Uwagi radnych:

Radny Janusz Gwóźdź: zapytał o koszt remontu ul. Bliskiej w Bojszowach. Zapyta również, czy
istnieje możliwość, aby nawierzchnię nałożyć na całą ul. Jedlińską.
Wójt: Niestety nie ma możliwości, aby taka nawierzchnie nałożyć na całą drogę. Koszt remontu
ul. Bliskiej jeszcze nie jest znamy.
Radny Janusz Gwóźdź: zapytał, czy istnieje możliwość remontu z własnych środków?
Wójt: Tak.

5. Projekt uchwały Nr XIX/123/2016 w sprawie zmian w budżecie na 2016r. - przedstawił Wójt
Gminy Bojszowy Henryk Utrata

Podjęcie uchwały wynika z konieczności zwiększenia wydatków w następujących działach:

- 010 Rolnictwo i łowiectwo rozdz. 01010 Infrastruktura wodociągowa i sanacyjna wsi -
zwiększenie o kwotę 50 000 zł - na odbiór ścieków

- 851 Ochrona zdrowia rozdz. 85111 Szpitale ogólne - zwiększenie o 10 000 zł na dotacje dla
powiatu bieruńsko-lędzińskiego na zadania z zakresu ochrony zdrowia

- 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska rozdz. 90002 - zwiększenie o 55 000 zł na
gospodarkę odpadami; rozdz. 90003 - zwiększenie o 10 074 zł na zakup przystanków
autobusowych
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- 926 Kultura fizyczna rozdz. 92695 Pozostała działalność - zwiększenie  40 000 zł na dotację
dla klubu GTS Bojszowy.

Zwiększone wydatki pokryte będą ze zmniejszonych wydatków w dz. 710 działalność usługowa o
10 000 zł oraz w dz. Administracja publiczna - o 10 000 zł  oraz poprzez zwiększenie dochodów
w następujących działach:

- 600 Transport i łączność - dochody z opłat za przystanki 15 700 zł
- 750 Administracja publiczna – dochody z odszkodowań 5 074 zł
- 756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających

osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem - dochody z podatku od czynności
cywilno-prawnych 124 300 zł.

Wyżej wymieniony projekt uchwały został omówiony i pozytywnie zaopiniowany przez Komisję
Budżetu.

Uwagi radnych:

Radny Janusz Gwóźdź: zapytał o powiatową linię autobusową, co to jest za autobus?
Wójt: Linia nr 56 jest dowozem do szkół.
Radny Krzysztof Ścierski: zapytał o dotację na szpital, czy będzie udzielana dalsza dotacja?
Wójt: Tak
Radny Paweł Kumor: podziękował, za postawienie przystanku na ul. Kopalnianej w Międzyrzeczu.
Zapytał, czy dotacja na szpital jest zakupem udziałów, czy sprzętu.
Wójt: jest to pomoc na zakup odpowiedniego sprzętu medycznego, a przy okazji nabywa się udziały
spółki. Wójt zapewnił, że to nie jest ostatnia dotacja przeznaczona na ten cel. Dzięki tym dotacją
odnowiono m.in. oddział okulistyczny.
Radna Halina Wietrzny: zapytała o odział dziecięcy, czy zostanie utworzony.
Wójt: na dzień dzisiejszy nie.

6. Projekt uchwały Nr XIX/124/2016 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej -
przedstawił Wójt Gminy Bojszowy Henryk Utrata

Zmiany wprowadzone w wieloletniej prognozie finansowej niniejszym zarządzeniem  polegają na:

1. Aktualizacji planowanych dochodów i wydatków budżetu Gminy na 2016r.  na podstawie
zarządzenia Wójta Gminy Bojszowy nr 0050/47/2016 z dnia 22.07.2016, nr 0050/53/2016 z
dnia 26.08.2016, oraz Uchwały Rady Gminy Bojszowy nr XIX/123/2016 z dnia 07.09.2016
W wyniku w/w zmian planowane dochody ogółem uległy zmianie o 301 340,61zł., natomiast
zmiana w zakresie planowanych wydatków wyniosła również 301 340,61zł. z tego: wydatki
bieżące wzrosły o 353 266,61zł., wydatki majątkowe zmalały o 51 926,00zł.

2. Wprowadzeniu do załącznika nr 3 do niniejszej uchwały nowego przedsięwzięcia dotacyjnego
w latach 2016-2017 dotyczącego pomocy finansowej dla Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego na
modernizację dróg powiatowych (zadanie nr. 1.3.2.2) o wartości 300 000,00zł.

Uwagi radnych: Brak uwag

7. Projekt Uchwały XIX/125/2016 w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju gminy Bojszowy na lata
2016-2026 - przedstawiła Sekretarz Gminy Longina Giedwiłło

W związku z zakończeniem obowiązywania Strategii Trwałego i Zrównoważonego Rozwoju Gminy
Bojszowy, która uchwalona była do 2015 r., zaistniała konieczność opracowania nowej strategii gminy,
która będzie istotnym dokumentem planowania rozwoju lokalnego, określającym kluczowe kierunki
rozwoju. Stanowić będzie również niezbędny dokument w zakresie pozyskiwania środków na
realizację projektów w ramach perspektywy finansowej 2014-2020 Unii Europejskiej. Strategia rozwoju
gminy Bojszowy na lata 2016-2020 zawiera diagnozę sytuacji w gminie, z uwzględnieniem
infrastruktury, stanu środowiska, sytuacji społecznej, analizę SWOT, wizję rozwoju oraz cele
strategiczne i operacyjne.

Projekt strategii został opracowany przez zespół powołany Zarządzeniem NR 0050/20/2016 Wójta
Gminy Bojszowy z dnia 03.03.2016 r.  Dokument był poddawany pod konsultacje społeczne, zarówno
poprzez zbieranie uwag w wersji papierowej i elektronicznej, podczas spotkań roboczych zespołu, a
także z wykorzystaniem spotkań i kontaktów z grupami przedstawicielskimi (radni oraz instytucje,
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organizacje i stowarzyszenia działające na terenie gminy). W świetle powyższego podjęcie uchwały w
sprawie przyjęcia Strategii rozwoju gminy Bojszowy na lata 2016 – 2026 jest uzasadnione.

Na koniec Sekretarz Gminy podziękowała wszystkim radnym, którzy byli zaangażowani w
przygotowaniu Strategii rozwoju gminy Bojszowy.

Uwagi radnych: Brak

8. Projekt Uchwały XIX/126/2016 w sprawie postulatu renegocjacji zapisów Regionalnego
Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014-2020 w zakresie finansowania
gminnych inwestycji drogowych - przedstawił Wójt Gminy Bojszowy Henryk Utrata

W przyjętym przez Zarząd Województwa Śląskiego i zatwierdzonym w grudniu 2014 r. przez Komisję
Europejską, Regionalnym Programie Operacyjnym Województwa Śląskiego (RPO WSL) 2014-2020,
nie przewiduje się możliwości dofinansowania budowy/przebudowy/modernizacji dróg lokalnych
(gminnych i powiatowych). Możliwość wsparcia tego typu inwestycji zakładał projekt RPO WSL 2014-
2020 (Oś priorytetowa VI Transport). Jednak ostatecznie, w końcowej wersji w/w dokumentu,
ograniczono możliwość finansowania inwestycji drogowych wyłącznie do dróg wojewódzkich. Gminy i
Powiaty województwa śląskiego nie znają uzasadnienia takich działań, gdyż zgodnie z zapisami
Umowy Partnerstwa, inwestycje w tzw. drogi lokalne (gminne i powiatowe) są możliwe do
finansowania ze środków Unii Europejskiej w ramach Regionalnych Programów Operacyjnych.
Jednym z wielu przykładów jest Wielkopolski Regionalny Program Operacyjny na lata 2014-2020
(WRPO 2014+), który w ramach Priorytetu Inwestycyjnego 7b zakłada poprawę warunków dla
transportu drogowego - Cel szczegółowy niniejszego priorytetu będzie osiągany przez budowę,
przebudowę i modernizację  dróg wojewódzkich, oraz dróg lokalnych (powiatowych i gminnych),
wiążących regionalny układ transportowy w całość, w tym włączający do sieci TEN-T (…). Podobne
zapis zawiera Regionalny Program Operacyjny Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020
(RPO WP) w ramach Osi Priorytetowej V – Infrastruktura komunikacyjna.
Mając powyższe na uwadze, jednostki samorządu terytorialnego woj. śląskiego, wspólnie podjęły
próbę zmiany zapisów Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego (RPO WSL)
2014-2020, w celu możliwości dofinansowania lokalnych inwestycji drogowych. Tym samym
postulujemy do Zarządu Województwa Śląskiego, aby rozpatrzył konieczność renegocjacji zapisów
RPO WSL 2014-2020 z Komisją Europejską w obszarze Osi Priorytetowej VI Transport, poprzez
dopuszczenie możliwości dofinansowania budowy/przebudowy/modernizacji dróg lokalnych (gminnych
i powiatowych).

Uwagi radnych:

Radny Stanisław Biela: zapytał, czy inne gminy również podejmą taką uchwałę.
Wójt: Tak.

Ad. 5 Przyjęcie uchwał.

Przyjęcie uchwał:

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych (nieobecny Piotr Wróbel, Henryk Kostyra).

1. Uchwała Nr XIX/119/2016 w sprawie w sprawie zmiany Uchwały nr XVIII/114/2016 Rady
Gminy Bojszowy z dnia 20 czerwca 2016 roku w sprawie określenia zasad udzielania i
rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych,
wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze
zatrudnionym w przedszkolu i szkołach prowadzonych przez Gminę Bojszowy oraz określenia
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów szkolnych, psychologów,
logopedów, doradców zawodowych

13 głosów – za
  0 głosów - przeciw
  0 głosów - wstrzymujących się
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2. Uchwała Nr XIX/120/2016 w sprawie udzielenie odpowiedzi na skargę na uchwałę Rady
Gminy w Bojszowach Nr X/55/2015 z dnia 12 sierpnia 2015r.

13 głosów – za
  0 głosów - przeciw
  0 głosów - wstrzymujących się

3. Uchwała Nr XIX/121/2016 w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z
radnym Gminy Bojszowy - Panem Stanisławem Bielą

13 głosów – za
  0 głosów - przeciw
  0 głosów - wstrzymujących się

4. Uchwała Nr XIX/122/2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy
Bojszowy na rzecz samorządu Powiatu Bieruńsko–Lędzińskiego.

13 głosów – za
  0 głosów - przeciw
  0 głosów - wstrzymujących się

5. Uchwała Nr XIX/123/2016 w sprawie zmian w budżecie na 2016 r

13 głosów – za
  0 głosów - przeciw
  0 głosów - wstrzymujących się

6. Uchwała Nr XIX/124/2016 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej

13 głosów – za
  0 głosów - przeciw
  0 głosów - wstrzymujących się

7. Uchwała XIX/125/2016 w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju gminy Bojszowy na lata 2016-
2026

13 głosów – za
  0 głosów - przeciw
  0 głosów - wstrzymujących się

8. Uchwała XIX/126/2016 w sprawie postulatu renegocjacji zapisów Regionalnego Programu
Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014-2020 w zakresie finansowania gminnych
inwestycji drogowych

13 głosów – za
  0 głosów - przeciw
  0 głosów - wstrzymujących się

Ad. 6 Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące.

Przewodniczący Marek Kumor przedstawił sprawozdanie z pracy Rady Gminy w okresie
międzysesyjnym:

1. Spotkania w sprawie dożynek 2016.
2. Udział w uroczystościach dożynkowych Gminy Bojszowy 2016.
3. XVII Jesień Organowa w Powiecie Bieruńsko-Lędzińskim.
4. Spotkanie z władzami gminy Miedźna w czasie uroczystości dożynkowych "Wola 2016".
5. Święto Wojska Polskiego - obchody wojewódzkie w Tychach.
6. Zawody Modeli Latających Bojszowy 2016.
7. Udział w Olimpiadzie Świetlic Środowiskowych - 2016.
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8. Udział w spotkaniach środowiskowych.
9. Organizacja imprez sportowych na obiektach gminy Bojszowy- "Lato 2016" .
10. Bieg Świerczyniecki o Puchar Wójta Gminy Bojszowy.

Pisma, które wpłynęły do Biura Rady:

1. Uchwały w sprawie poparcia stanowiska Centrum Onkologii w Gliwicach dot. utworzenia
niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii.

2. Informacja z wykonania budżety za I półrocze 2016r.
3. Informacja dotycząca projektu budżetu Gminy Bojszowy na 2017r. - Propozycje Komisji Rady

Gminy Bojszowy do projektu budżetu Gminy Bojszowy na 2017 rok.
4. Uchwała Gminy Suszec ws. sprzeciwu likwidacji Kopalni Węgla Kamiennego "Krupiński"

w Suszcu.
5. Skarga przekazana przez Wojewodę Śląskiego ws. wybudowanej na terenie działki

przydomowej oczyszczalni ścieków - przekazano do Komisji Rewizyjnej celem jej
rozpatrzenia.

Na koniec Przewodniczący Rady podziękował za każdą formę promującą działalność Rady Gminy.

Wójt:
1. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2016 rok:

- dochody wyniosły 14 926 622,76 zł tj. 44,1% planu
- wydatki wykonane wynosiły 15 042 176,72 tj. 50,7% planu.

2. Podpisano umowę o dofinansowanie projektu pn. Wspólnie się uczymy i razem bawimy
w ramach projektu realizowanego w formule ZIT pn. "Upowszechnienie edukacji
przedszkolnej na terenie gminy Bojszowy".

3. Podpisano umowę o dofinansowanie projekt pn."e-Bojszowy - spr@wny Urząd" Program RPO
II Oś Priorytetowa „Cyfrowe Śląskie” Działanie 2.1 – wparcie rozwoju cyfrowych usług
publicznych – informatyzacja Gminy Bojszowy.

4. Otrzymano informację o pozytywnym rozpatrzeniu wniosku ws. dofinansowania zakupu
schodołazu gąsienicowego dla GSP Świerczyniec ze środków PEFRON.

5. Wniosek o dofinansowanie pn. "Opracowanie Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy
Bojszowy na lata 2017-2022" złożony przez gminę przeszedł pozytywną ocenę formalna
i merytoryczną.

6. Uzyskano pozwolenie na przebudowę odcinka ul. Spacerowej w Bojszowach wraz
z przebudową i budową odwodnienia oraz budowa oświetlenia ulicznego i przebudowę
wodociągu.

7. Dokonano zgłoszenia robót budowlanych w Starostwie Powiatowym w sprawie przebudowy
drogi gminnej ul. Bliskiej w Bojszowach i przyległej do niej drogi bocznej wraz z budowa
kanalizacji deszczowej i oświetlenia ulicznego.

8. Dokonano zgłoszenia robót budowlanych w Starostwie Powiatowym w sprawie przebudowy
drogi gminnej ul. Słonecznej w Bojszowach wraz z budowa kanalizacji deszczowej
i oświetlenia ulicznego.

9. Wyznaczono Gminę Tychy (zastępczą) do prowadzenia postępowania pn. Budowa drogi
gminnej - ul. Słonecznej w Bojszowach.

10. Wyznaczono Gminę Bieruń (zastępczą) do prowadzenia postępowania pn.
Termomodernizacja i przebudowa budynku OSP Bojszowy ul. Św. Jana w Bojszowach.

11. Wydano decyzję w sprawie budowy oświetlenia ul. Świerkowej w Tychach.
12. Zmieniono sposób użytkowania 2 lokali mieszkalnych na mieszkaniowo - usługowe

ul. Katowicka - Tychy.
13. Wydano decyzje w sprawie usprawnienia komunikacyjnego centrum Miasta Bierunia

ul. Wylotowa.
14. Wszczęto postępowanie ws. budowy instalacji fotowoltaicznej RCGW Tychy.
15. Regulacja stanu prawnego dróg powiatowych - na wniosek Zarządu Powiatu Bieruńsko-

Lędzińskiego - ulica Barwna, Jedlińska i Bojszowaska.
16. Miała miejsce uroczystość rozdania nagród "Lider Oświaty Gminnej - 2016" - 39 uczniów (23

ze szkół podstawowych i 16 z gimnazjum).
17. Ogłoszone zostały wyniki sprawdzianu po zakończeniu klasy VI szkoły podstawowej oraz

egzaminu gimnazjalnego (GSP w Świerczyńcu i Gminne Gimnazjum w Bojszowach osiągały
najwyższe wyniki w powiecie).
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18. Zakończono drugi etap remontu cząstkowego nawierzchni dróg bitumicznych.
19. Na wniosek mieszkańców i radnych zlikwidowano próg zwalniający na ul. Sierpowej

w Świerczyńcu.
20. Wykonano dokumentację projektowej termomodernizacji budynku komunalnego

w Bojszowach przy ul. Św. Jana (OSP).
21. Na bieżąco prowadzona jest aktualizacja (weryfikacja) danych zawartych w deklaracjach

odpadowych z danymi z ewidencji mieszkańców.

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 5 min przerwy, po czym wznowił porządek obrad.

Zapytania radnych:

Radny Stanisław Biela: na wstępnie radny podziękował wszystkim za zaangażowanie w organizację
Gminnych Dożynek - 2016. Później zadał przestawił następujące pytania i prośby:

- czy istnieje możliwość podłączenia światłowodu na ul. Złoty Łan i Zakątek w Świerczyńcu;
- prośba o prześwietlenie drzew na odcinku ul. Zloty Łan (Świerczyniec) ul. Wita (Bieruń);
- prośba o rozważenie postawienia znaku "strefa ruchu" bądź ograniczenia prędkości na

ul. Zakątek w Świerczyńcu;
- prośba o rozmowę z odpowiednimi przedstawicielami NITROERG S.A. w sprawie prób

materiałów wybuchowych - negatywne skutki oddziaływania od strony Świerczyńca;
- czy istnieje możliwość, aby uruchomić linię autobusową przez ul. Trzcinową;
- ul. Jodłowa - prośba o rozważenie możliwości utwardzenia drogi.

Radny Krzysztof Komandera: zapytał o:
- dokumentację projektową ulicy Krętej w Świerczyńcu;
- wykoszenie terenów przy przystankach szkolnych;
- regularne koszenie boiska w Świerczyńcu.

Radny Roman Horst: przedstawił następuje pytania i problemy:
- w ciągu ul. Wolskiej i ul. Skromnej powstały dwa zalewiska - prośba o interwencję w tej sprawie;
- w ciągu ul. Wolskiej powstało zagrożenie w ruchu drogowym spowodowane drzewami (brzoza

i dęby) - drzewa ograniczają widoczność - prośba o przyjrzenie się sprawie;
- czy wobec zwolnienia się części mieszkalnej w budynku filii przedszkola gminnego planuje się

jakieś działania lub rozwiązania mające na celu zagospodarowanie tego pomieszczenia;
- prośba o wykoszenie poboczy przy drogach gminnych;
- czy przewidywany jest niezmienny cennik za przyjmowane odpady w roku 2017;
- prośba o zainteresowanie się stanem przepustu wałowego (ujście Łąkawki do Wisły)w ciągu

ul. Wałowej w Jedlinie
- ile gmina straci na planowanej reformie oświatowej?

Radny Antoni Wilczek:
- prośba o naprawę zatoki przystankowej przy ul. Prostej;
- prośba o zwołanie łączonych komisji ws. propozycji do budżetu gminy w 2017 roku po sesji

Rady Gminy.

Radny Paweł Kumor:
- zapytał o modernizację drogi do cmentarza w Międzyrzeczu (ul.Przeczna)

Radny Janusz Gwóźdź: zapytał i poprosił o:
- usunięcie usterek i poprawę zieleni drogowej ul. Korzenickia w Bojszowach Nowych;
- rozbudowę sekcji  odbioru odpadów spółki  MASTER;
- rozbudowę oczyszczalni ścieków w Bojszowach;
- dochody ze sprzedaży nieruchomości;
- parking przy sklepie "Rabat" w Bojszowach - czy istnieje możliwość obniżenia podatku za grunt

Radny Andrzej Rokowski:
- poprosił o wykoszenie wału w stronę Bierunia;
- zapytał o przejazd ul. Myśliwska
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Radny Stanisław Biela: poprosił o zainteresowanie się poręczą mostu na Gostyni
Radny Janusz Gwóźdź: podziękował za wyregulowanie lamp ulicznych.
Radny Krzysztof Komandera: poprosił o naprawę chodnika przy starej szkole w Świerczyńcu.

Ad. 7 Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.

Światłowód (firma K3) - w tej sprawie będzie zorganizowane spotkanie z właścicielem firmy.
Prześwietlenie drzew ul. Złoty Łan - ul. Wita - oficjalne pismo zostanie wysłane do Burmistrza
Bierunia.
Most na Gostyni - sprawa do wyjaśnienia.
Strefa ruchu ul. Zakątek, ul. Rolnicza - sprawa do rozważania.
Wybuchy NITROERG - zostanie wysłane pismo w tej sprawie.
ul. Jodłowa - remont w miarę możliwości środków finansowych.
Przejazd autobusowy ul. Trzcinowa - wozokilometr nie może być zwiększany, zmiana trasy
wiązałaby się z omijaniem dotychczasowych przystanków.
Remont ul. Krętej - odpowiedź zostanie skierowana na piśmie, popiera się remont tej drogi.
Koszenie poboczy, przystanków- firma "Dawidzki" ma ustalony cykl koszeń, zgodnie z którym
wykonują koszenie.
Część mieszkalna filii przedszkola- część została odremontowana, jest tam siedziba biblioteki,
wyremontowane 2 mieszkania kryzysowe. Obiekt, który jest cały czas w trakcie remontu.
Odpady komunalne - jeżeli będą jakiekolwiek zmiany cennika na bramie za poszczególne frakcje to
cennik może ulec zmianie, cena za frakcje jest na bieżąco kontrolowana, każdy jest zainteresowany
jak najtańszym przyjmowaniem odpadów, gdyż przekłada się to na taryfę gminy.
Oświata - sprawa ciągle monitorowania, czekamy na decyzję Pani Minister oraz na kwotę subwencji
jaką gmina do budżetu na rok 2017 pokaże dopiero, czy i ile gmina straci na planowanej reformie
oświatowej.
Zatoka autobusowa - naprawy każdej zatoki są po stronie gminy, sprawa do wyjaśnienia.
Remont ul. Przecznej i ul. Gromadzkiej w Międzyrzeczu - do rozpatrzenia w miarę możliwości
środków finansowych.
Master - wywóz odpadów - spółka posiada 5 śmieciarek, które mogę częściowo obsłużyć Tychy
i Kobiór. Brak możliwości, aby tymi śmieciarkami obsłużyć wszystkie gminy. Z każdych wolnych
środków spółka zakupuje śmieciarki. Cały czas trwają prace rozwiązania problemu związanego
z wywozem i kosztem przyjmowania poszczególnych frakcji odpadów.
Dochody ze sprzedaży nieruchomości - praktyczne zerowe, brak zainteresowania kupnem działek,
nawet po II czy III przetargu.
Zalewiska, remont dróg - trwają prace remontowe, sprawa do wyjaśnienia.
Oczyszczalnia - nie stać gminę na rozbudowę oczyszczalni w Bojszowach, szukamy innych
rozwiązań. Nasza oczyszczalnia nie jest w stanie oczyścić takiej ilości ścieków, Oczyszczamy
w Tychach, koszt m3 reguluje rozporządzenie Rady Ministrów obowiązujące dla całej Polski, więc nie
ma takiej możliwości aby bojszowski ściek będzie droższy niż np. tyski, pojawia się tyko koszt
przesyłu. Gmina odpowiada tylko za ścieki do momentu zbiornika buforowego, do którego ścieki
wpływają, gdzie później są wpuszczane na SBR, żeby pompy je potoczyły do Tychów. Koszt budowy
samego kolektora w granicach od 2 mln do 3,5 mln zł, rurociąg ok 1,8 mln zl. Trwają negocjacje w
sprawie kosztów przesyłu.
ul. Myśliwska - trwają rozmowy z Lasami Państwowymi.
Parking przy sklepie "Rabat" - teren prywatny. Właściciel nie zwracał się o zwrot podatku. Parking
służy działalności gospodarczej. Nie może być podmiotowego zwolnienia z podatku.

Ad. 8 Zakończenie sesji.

Przewodniczący Rady Gminy Bojszowy Marek Kumor formułą „Zamykam sesję Rady Gminy
Bojszowy" zakończył obrady sesji.

Protokołowała: K.Machulec
Bojszowy, dnia 07.09.2016r.


